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1 Terre, Francois, la reforme du droit des obligations, paris, aaloz, zu1o.

e Pignarre, Geneviéve, Le droit des obligations d'un siécle a 'autre, Dialogues autour de
la réforme du titre III du livre III du Code civil, Editeur: Institut Universitaire Varenne,
Collection: Colloques & Essais, ISBN: 978-2-37032-081-0; 2016.

e Ordinance Nr. 2016-133 dated 10 February 2016 which reforms contract law regime,
which will enter into force on 1 October 2016.
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2. Benedicte Fauvorque-cosson. “Towards an important reform of French Civil
Law”.Montesquieu Law Review, No 3 2015.

3 Unidroit.
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1. Pierre Catala.

2. See also: John Cartwright, Stefan Vogenauer, Simon Whittaker, “Reforming the French
Law of Obligations comparative Reflections on the Avant-projet de réforme du droit des
obligations et de la prescription ('the Avant-projet Catala')”,Studies of the Oxford Institute of
European and Comparative Law,2009.

3. F. Terre.

D0+ oo (L obles ¥
5 The Projet de loi de 27 novembre 2013 relatif a la modernization et a la simplification de
droit et des procedures dans les domains de la justice et des affaires interieures.
6 Under the French Government, an ordonnance (French for "ordinance") is a statutory
instrument issued by the Council of Ministers in an area of law normally reserved for primary
legislation enacted by the French Parliament.
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1. ibid. p 4.

2. Alexis Downe, The Reform of French Contract Law: A Critical Overview.Revista da
Faculdade de Direito-UFPR,Curitiba, vol 61, no 1, Jan 2016.

3. Doctrine of [ imprévision.
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2. GHESTIN J., LOISEAU G. and SERINET Y.-M., 2013. La formation du contrat. Tome 1.
Le contrat, le consentement. 4th ed. Paris: Librairie générale de droit et de jurisprudence and
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